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INTERNO DO VERIFIKACIJE 

OPERATIVNI TIM PARTNERSTVA ZA OTVORENU UPRAVU 

ZAPISNIK 

SA ČETVRTE SJEDNICE OPERATIVNOG TIMA 

 

Podgorica, 23. septembar 2015. godine 

 

Predsjedava: Srđan Kusovac, rukovodilac Operativnog tima. 

Sjednici  prisustvuju  članovi  OT:  Stefan  Vukotić,  samostalni  savjetnik  III  za  odnose  sa 

inostranom  javnošću u Službi za odnose s  javnošću u Generalnom sekretarijatu Vlade; Ivan 

Šikmanović, šef Odsjeka za normativne poslove i praćenje propisa u oblasti državne uprave 

u  Ministarstvu  unutrašnjih  poslova;  Marija  Žugić,  sertifikovana  unutrašnja  revizorka  u 

javnom  sektoru  u  Ministarstvu  za  informaciono  društvo  i  telekomunikacije;  Marija 

Goranović,  samostalna  savjetnica  III  u  Ministarstvu  finansija;  Ljiljana  Filipović, 

potpredsjednica  Privredne  komore  Crne  Gore;  Miloš  Prelević,  savjetnik  gradonačelnika 

Prijestonice Cetinje za odnose sa  javnošću, predstavnik Zajednice opština Crne Gore; Boris 

Marić,  angažovan u NVO  „Centar  za  građansko obrazovanje”; Dina Bajramspahić,  članica 

NVO  „Institut  Alternativa”;  Vuk  Maraš,  direktor  Monitoring  programa  NVO  „Mreža  za 

afirmaciju  nevladinog  sektora  ‐ MANS”;  Igor  Pavićević,  generalni  sekretar  NVO  „Institut 

sertifikovanih  računovođa  Crne Gore“,  kao  i Melisa  Pepić,  tehnički  sekretar Operativnog 

tima. 

Odsutni su  članovi Operativnog  tima: Lidija Mašanović, načelnica Odjeljenja za planiranje, 

programiranje i implementaciju projekata koji se finansiraju iz međunarodnih i IPA fondova 

u Ministarstvu pravde, Mirela Rebronja,  II sekretarka u Odjeljenju za odnose sa  javnošću  i 

komunikacionu  podršku  integracionim  procesima  u  Ministarstvu  vanjskih  poslova  i 

evropskih  integracija  i mr Marina Vuković,  zamjenica  izvršne  direktorke  Centra  za  razvoj 

nevladinih organizacija (CRNVO). 

Za ovu sjednicu je utvrđen sljedeći 

DNEVNI RED: 

1. Informacija  o  Regionalnoj  konferenciji  Partnerstva  za  otvorenu  upravu  „Zapadni 

Balkan – dijalog“ održane 10.  i 11. septembra 2015. godine u Tirani u čijem radu  je 

učestvovalo više članova Operativnog tima; 
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2. Predlog narednih javnih konsultacija na koje bi bili pozvani i ambasadori UK i SAD; 

3. Rad na Akcionom planu i 

4. Tekuća pitanja/Razno 

Prva  tačka  dnevnog  reda  je  otvorena  za  javnost  u  skladu  sa  Poslovnikom  koji  je  od  ove 

sjednice na snazi, kao i dio tačke Razno, u okviru koje će rukovodilac Operativnog tima Srđan 

Kusovac i član Stefan Vukotić informisati Tim o sastanku koji su imali sa ambasadorom UK u 

vezi sa javnim konsultacijama. 

Vuk Maraš  je  predložio  da  najvažniji  dio  sjednice,  rad  na  Akcionom  panu,  bude  takođe 

otvoren za medije, odnosno da kompletna sjednica bude otvorena, kao  i da se novinarima 

omogući da tokom sjednice postavljaju pitanja članovima Operativnog tima. 

Srđan  Kusovac  je  kazao  da  nije  sporno  da  javnost  bude  informisana  i  da  ništa  neće  biti 
skriveno ali da  smatra da nije neophodno da mediji učestvuju u ovoj  fazi  izrade akcionog 
plana, te da nije uobičajeno da na sjednicama radnih tijela mediji postavljaju pitanja, već je 
njihov posao da  izvještavaju, a da  za postavljanje pitanja Operativni  tim ostaje otvoren u 
svakom trenutku. 
 
Kako nije bilo moguće postići konsenzus u vezisa predlogom  člana Operativnog  tima Vuka 

Maraša da dio sjednice u kojem bi bile razmatrane mjere i aktivnosti u okviru akcionog plana 

bude otvoren za javnost predlog je stavljen na glasanje: 

Za predlog su glasala dva  člana Operativnog  tima, šest  članova  je bilo protiv, dok su se  tri 

člana Operativnog tima uzdržala od glasanja. 

Konstatovano je da je predlog člana Operativnog tima Vuka Maraša odbijen. 

Rukovodilac  Operativnog  tima  Srđan  Kusovac  predložio  je  da  druga  tačka  dnevnog  reda 

(Predlog  narednih  javnih  konsultacija  na  koje  bi  bili  pozvani  i  pojedini  ambasadori)  bude 

otvorena  za  javnost,  s obzirom na  to da u najavi  za medije nije navedeno da bi  ta  tačka 

trebalo da bude otvorena. Obrazložio  je da to nije moglo biti navedeno budući da  je  jedan 

sastanak u vezi sa tim održan neposredno pred početak sjednice Operativnog tima. 

Devet članova je glasalo za predlog, a dva su se uzdržala od glasanja, te je konstatovano da 

je predlog usvojen. 

Vera Mijatović, pomoćnica generalnog sekretara Vlade, pridružila se radu sjednice u 15:25. 

Konstatovano je da je Dnevni red usvojen. 

Operativni  tim  je usvojio  i  zapisnik  sa  treće  sjednice,  koji  će u  skladu  sa Poslovnikom biti 

objavljen na portalu Vlade Crne Gore, odnosno na web stranici OGP‐a. 

TAČKA  1  –  INFORMACIJA O REGIONALNOJ KONFERENCIJI PARTNERSTVA  ZA OTVORENU 

UPRAVU „ZAPADNI BALKAN – DIJALOG“ ODRŽANE 10. I 11. SEPTEMBRA 2015. GODINE U 

TIRANI U ČIJEM RADU JE UČESTVOVALO VIŠE ČLANOVA OPERATIVNOG TIMA 
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Srđan  Kusovac  je  kazao  da  je  izuzetno  zadovoljan  učešćem  crnogorske  delegacije  na 

Konferenciji  u  Tirani,  prvenstveno  time  što  su  predstavnici  i  državnih  institucija  i  civilnog 

sektora pokazali ozbiljnost u pogledu ciljeva OT. On  je kolege  iz medija uputio na web sajt 

Konferencije kako bi stekli uvid u ono što se dešavalo na tom događaju. 

Srđan  Kusovac  je  rekao  da  smatra  da  bi  trebalo  predložiti  da  naredna  regionalna 

konferencija bude organizovana iduće godine i u Crnoj Gori. 

Vuk  Maraš  je  ukazao  na  standarde  i  kriterijume  OGP‐a  kad  je  riječ  o  sprovođenju 

konsultacija sa zainteresovanom javnošću i određenim ciljnim grupama. 

U skladu sa tim, član Operativnog tima Vuk Maraš je predložio da se rad Operativnog tima, 

posebno izrada akcionog plana dodatno promoviše i to ako je moguće osnivanjem twitter i 

facebook  naloga  Operativnog  tima  Partnerstva  za  otvorenu  upravu.  Takođe  je  predložio 

kreiranje  izvještaja  sa  javnih  konsultacija  u  kojem  bi  bili  obrazloženi  svi  dostavljeni 

komentari. 

Vuk Maraš sugerisao da utvrđivanje preciznog kalendara aktivnosti Operativnog  tima kako 

ne bi bila kršila pravila Partnerstva za otvorenu upravu. 

Preuzeta obaveza 1: Srđan Kusovac, Stefan Vukotić  i Marija Žugić preuzeli obavezu da  za 

narednu sjednicu pripreme informaciju o društvenim mrežama. 

Srđan Kusovac  je u skladu sa  tim predložio da  jedna od  tačaka na narednoj sjednici bude 

izrada okvira za promociju, odnosno za upoznavanje javnosti sa radom Operativnog tima i to 

prije  svega o  tome  šta  je međunarodna  inicijativa Partnerstvo  za otvorenu upravu,  šta  su 

njeni ciljevi, itd. 

ZAKLJUČAK 1: Konstatovano  je da  je predlog Srđana Kusovca da  jedna od  tačaka na 

narednoj sjednici bude izrada okvira za promociju rada, ciljeva i zadataka Operativnog 

tima Partnerstva za otvorenu upravu usvojen,  i da s tim u vezi Srđan Kusovac, Marija 

Žugić  i  Stefan  Vukotić  pripreme  uvodni  materijal  koji  bi  trebalo  da  pomogne 

prvenstveno u tome kako valorizovati rad Operativnog tima kroz moderne tehnologije. 

ZAKLJUČAK  2:  Konstatovano  je  da  je  skup  u  Tirani  bio  koristan  i  kvalitetan  za 

Operativni tim. 

ZAKLJUČAK  3:  Konstatovano  je  da  je  predlog  Srđana  Kusovca  da  Crna  Gora  bude 

domaćin regionalnog sastanka usvojen. Kusovac  će pripremiti  informaciju za Vladu o 

toj intenciji, kao i ideji Operativnog tima da organizacija konferencije bude oslobođena 

budžetskih troškova animiranjem biznis zajednice, i sl. 

 

TAČKA  2  –  PREDLOG  NAREDNIH  JAVNIH  KONSULTACIJA  NA  KOJE  BI  BILI  POZVANI  I 

AMBASADORI UK I SAD 
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Srđan Kusovac  je  informisao Tim o načelnoj načelnoj saglasnosti ambasadora UK  i SAD da 

učestvuju  u  radu  javnih  konsultacija  kao  i  o  zainteresovanisti  ambasadorke  Francuske 

Republike.  S  tim  u  vezi,  on  je  obavijestio  Tim  da  je  prije  sjednice,  zajedno  sa  Stefanom 

Vukotićem održao sastanak sa ambasadorom UK koji je potvrdio učešće na konsultacijama.  

Dogovoreno je da sljedeća sjednica Operativnog tima bude održana 6. oktobra u 14:00 sati, 

a javne konsultacije 12. oktobra. 

Operativni tim  je odlučio  i da 23. septembra formalno započnu  javne konsultacije, tako da 

zainteresovana javnost može svoje predloge i sugestije u vezi sa akcionim planom dostavljati 

na  adresu  elektronske  pošte  Operativnog  tima  (ogp@gsv.gov.me)  do  23.  oktobra,  a  u 

međuvremenu  će  biti  planirano  održavanje  nekoliko  tematskih  sastanaka  o  ovom 

dokumentu sa biznis zajednicom, NVO sektorom i akademskom zajednicom. 

Vuk  Maraš  je  predložio  da  u  periodu  od  dvije  nedjelje  budu  organizovane  online 

konsultacije, i to jedna nedjelja za Twitter, a druga za Facebook. 

Preuzeta obaveza 2: Srđan Kusovac  i Marija Žugić preuzeli obavezu da u narednih nekoliko 

dana informišu Tim šta su rješenja u sadašnjim okolnostima i šta su predlozi u vezi sa sajtom 

OGP‐a. 

ZAKLJUČAK 4: Operativni tim očekuje da Akcioni plan bude gotov i eventualno usvojen 

na  sjednici  Vlade  do  kraja  oktobra,  ili  nešto  kasnije,  da  će  do  tada  organizovati 

najmanje jedne javne konsultacije i više tematskih sastanaka, zatim otvoriti društvene 

mreže i pokušati da napravi sajt. 

 

TAČKA 3 – RAD NA AKCIONOM PLANU 

Srđan Kusovac  je naveo da  je u cirkulaciji kao „non‐paper“ odnosno neformalni dokument 

niz mjera i aktivnosti koje su usaglašene proljetos, te da predlaže da se krene od toga kako 

se ne bi gubilo vrijeme kretanjem od nule premda formalno krećemo od nule s obzirom na 

presudu Upravnog suda. 

Vuk Maraš  je,  tokom  diskusije  o  ovoj  tački  dnevnog  reda,  predložio  da  Operativni  tim 

zaključi današnju sjednicu  i počne  ispočetka rad na akcionom planu s obzirom na činjenicu 

da  je presudom Upravnog suda prethodni rad na akcionom planu  formalno ništavan te da 

nove mjere budu razmotrene na sjednici koja je dogovorena za 6. oktobar. 

Članovi Operativnog  tima  su  glasali o predlogu  gospodina Maraša:  četiri  člana  su bila  za, 

četiri protiv,  i  četiri  člana  su bila uzdržana. Konstatovano  je da predlog Vuka Maraša nije 

usvojen. 

Dina Bajramspahić je predložila da Operativni tim nastavi rad na akcionom planu tako što bi 

članovi  Tima  prošli  kroz  ranije  predložene mjere  iz  „non‐papera“,  izbacili  one mjere  oko 
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kojih  postoji  konsenzus  za  izbacivanje,  a  sve  ostale  ostavili  u  postojećem  dokumentu  i 

razmotrili  ih detaljno na sjednici zakazanoj za 6. oktobar, te novu radnu verziju objavili po 

završetku te sjednice. 

Predlog Dine Bajramspahić je usvojen. Niko nijebio protiv, niko se nije uzdržao od glasanja. 

Članovi tima su u nastavku sjednice razmatrali pojedine mjere Akcionog plana. 

Miloš  Prelević  je  napustio  sjednicu  oko  18:30  sati,  zatim  i  Stefan  Vukotić  u  19:15  i  Ivan 

Šikmanović u 19:50. 

Sjednica je trajala od 15:15 do 20:15 sati. 


